

ONE YEAR LIMITED WARRANTY

This limited warranty is extended to the original purchaser of the trailer and designed for residential use only.

Westbrook Greenhouse Systems Ltd. (**Westbrook**) warrants that each trailer operated by the original purchaser under normal use in the continental United States or Canada will be free from defects in materials and workmanship for one year following the original purchase, subject to the requirements, exclusions and limitations stated below. The obligation of this warranty shall be limited to repairing or replacing any part or parts, which in the opinion of the factory are defective in materials or workmanship under normal use and service during the warranty period commencing with the date of the first retail purchase.

YOU MUST SEND US / RECORD YOUR PURCHASE

In order to validate this Limited Warranty, a warranty page has been provided to document your purchase and should be mailed to **Westbrook** no later than thirty (30) days following the purchase of your trailer.

ONE YEAR LIMITED WARRANTY

Subject to the requirements, exclusions and limitations stated below, the structure of your Trailer is warranted to the original retail purchaser against defects in materials and workmanship from normal use for one (1) year from the date of purchase. The structure is that portion of the trailer, which includes the main frame, consisting of the bottom rails, cross members, side posts and exterior walls, and the sub-frame, excluding the floorboards and running gear.

Subject to the requirements, exclusions and limitations stated below, all other components (electrical, lights, and couplers) of your trailer are warranted to the original retail purchaser against any defect in the materials and workmanship arising from normal use for one (1) year from the date of purchase.

EXCLUSION OF ITEMS WARRANTED BY OTHER MANUFACTURERS

Expressly excluded from the Limited Warranty are any claims related to items that are warranted by their manufacturer. These items include, but are not limited to: tires, rims, axles, and axle components including, without implied limitation, to win/tow out and camber on axle; brake components; springs and suspension components; couplers and jacks; and any other items purchased and installed by **Westbrook**. Any claims related to these items must be presented to their manufacturer for adjustment. Subject to the other terms of this Limited Warranty, **Westbrook** warrants proper installation of the above listed items.

OTHER EXCLUSIONS NOT COVERED BY THIS LIMITED WARRANTY

This Limited Warranty covers only defects in original components which arise from normal use and does not apply if the trailer has been subject to negligence, accident, abuse, misuse, improper loading or has been repaired or altered without the prior written consent of **Westbrook**. Damages caused by failure to provide proper maintenance and repair, loose or improperly torque lug nuts, use of incorrect or altered hitch ball or improper latching or loose nuts, bolts and screws (maintaining necessary tightness is the owner's responsibility) are not covered by this Limited Warranty.

In addition to the above exclusions, **Westbrook** expressly excludes from this Limited Warranty the following: tow vehicle wiring, replacement and work performed or options installed by others; deterioration of paint and appearance due to use and exposure; loss of time, inconvenience, loss of use of trailer, rental of substitute equipment, loss of revenues, or other commercial loss; and tow vehicle wear. The trailer covered by this Limited Warranty is designed to be towed by a vehicle with up to one (1) ton capacity and any use of the trailer that exceeds the tow vehicle manufacturer's specific limitations are not covered by this Limited Warranty.

FINISH

Westbrook finish is consistent with industry standards. Due to the harsh nature and environment to which this finish is subjected (road debris, rocks, salt, and sand) behind motor vehicles and highway use, finish is not covered by this warranty.

PRIOR WRITTEN CONSENT REQUIRED

No reimbursement will be made to any dealer or owner for repairs made without the prior written consent of **Westbrook**. Any defective part(s) must be sent by prepaid freight to **Westbrook** in order to qualify for replacement or reimbursement under this Limited Warranty.

LIMITATION

Westbrook responsibility under this limited warranty shall be limited to repair or replacement of parts at the **Westbrook** factory, or for a reasonable allowance, at another place approved in writing by **Westbrook**. If such warranty fails because attempts at repair are not completed within a reasonable time, or it fails for any other reason, any damages are limited to the lesser of either the cost of needed repairs or reduction in the market value of the trailer caused by lack of repairs.

DISCLAIMER

This warranty is expressly in lieu of any other warranty not expressly provided herein which but for this provision might arise by operation of law, including any express warranties made outside this limited warranty, implied warranties of merchantability, implied warranties of fitness for a particular purpose, and any remedy for breach of contract. These warranties are hereby expressly excluded and disclaimed. If they cannot be disclaimed, any implied warranties of merchantability and fitness for particular purpose are expressly limited to a term of one (1) year, unless any applicable state law provides otherwise. Under no circumstances shall **Westbrook** be liable to purchaser or any other person for any special, incidental or consequential damages, whether arising out of breach of warranty, breach of contract, tort or otherwise, unless any state law provides otherwise. No one, including authorized **Westbrook** Dealers, is authorized to make further or additional warranties on behalf of Westbrook. Authorized repairs do not extend the terms of this limited warranty. This warranty is not transferable from the original owners.



Westbrook Greenhouse Systems Ltd.
P.O. Box 99
Grimsby, Ontario
L3M 4G1

www.westbrooktrailers.com

GARANTIE LIMITÉE

Cette garantie limitée est offerte à l'acheteur d'original de la remorque et conçu pour usage résidentiel seulement.

WESTBROOK GREENHOUSE SYSTEMS LTD. (**Westbrook**) garantit que chaque REMORQUE utilisée par l'acheteur original selon une utilisation normale dans la zone continentale des États-Unis et au Canada sera exempte de tout vice de matériau ou de fabrication dans l'année qui suit la date d'achat d'origine, assujettie aux exigences, exclusions et limitations stipulées ci-dessous. L'obligation dans le cadre de cette garantie sera limitée à la réparation ou au remplacement de pièces qui, selon l'usine, présentent des vices de matériau ou de fabrication découverts dans le cadre d'une utilisation normale pendant la période de garantie commençant à la date du premier achat au détail. Si la remorque est louée ou utilisée à des fins de traction commerciale, cette garantie limitée sera nulle et non avenue.

FAITES PARVENIR VOTRE CARTE D'ENREGISTREMENT DE GARANTIE

Afin de valider cette garantie limitée, une page de garantie est fournie pour documenter votre achat. Cette page devrait être envoyée par courrier à **Westbrook** au plus tard trente (30) jours après la date d'achat de la REMORQUE. Si vous ne remplissez pas et ne retournez pas cet enregistrement de garantie dans la période mentionnée ci-dessus, la garantie sera automatiquement annulée.

GARANTIE LIMITÉE D'UN AN

Selon les exigences, exclusions et limitations ci-dessous, la structure de la REMORQUE est garantie à l'acheteur original contre tout vice de matériau ou de fabrication par **Westbrook** dans le cadre d'une utilisation normale pendant un (1) an à partir de la date d'achat. La structure désigne la partie de la remorque qui se compose du cadre principal (lequel comprend les longerons inférieurs, les traverses de cadre, les montants latéraux, les parois extérieures, les longerons du toit et les arceaux de bâche) et du faux cadre. Elle ne comprend pas les tôles de plancher et le train roulant.

Selon les exigences, exclusions et limitations ci-dessous, tous les autres composants (éléments électriques, feux, vérins mécaniques, fibre de verre, portes, produits auto-obturants, dispositifs de verrouillage et coupleurs) de votre REMORQUE sont garantis à l'acheteur original contre tout vice de matériau ou de fabrication par **Westbrook** dans le cadre d'une utilisation normale, pendant un (1) an à partir de la date d'achat.

AUTRES EXCLUSIONS DE CETTE GARANTIE LIMITÉE

Cette garantie limitée couvre uniquement les vices des composants originaux qui surviendraient lors d'une utilisation dans des conditions normales et ne s'applique pas si la remorque a fait l'objet de négligence, d'un accident, d'une utilisation abusive ou inappropriée, d'un chargement inadéquat, ou si elle a été réparée ou modifiée sans l'accord écrit préalable de **Westbrook**. Les dommages engendrés par le non-respect des instructions d'entretien et de réparation appropriées, des écrous de roue desserrés ou mal serrés, l'utilisation d'une boule d'attelage non appropriée ou modifiée, un verrouillage inapproprié ou des écrous, boulons ou vis desserrés ne sont pas couverts par cette garantie (le maintien d'un serrage approprié incombe au propriétaire). En plus des exclusions ci-dessus, **Westbrook** exclut expressément ce qui suit de cette garantie limitée : le raccordement électrique au véhicule tracteur, le remplacement et le travail effectués ou les options installées par des tiers; la détérioration de la peinture et de l'aspect due à l'utilisation et à l'exposition aux conditions extérieures; l'arrêt de travail, la nuisance, la perte de jouissance de la remorque, la location d'un équipement de remplacement, la perte de revenu ou toute autre perte commerciale; et l'usure du véhicule tracteur.

La remorque couverte par cette garantie limitée est conçue pour être tractée par un véhicule d'une capacité allant jusqu'à une (1) tonne, et toute utilisation de la remorque qui dépasserait les

limitations spécifiques du constructeur du véhicule ne sera pas couverte par cette garantie limitée.

FINI

Le fini de **Westbrook** est conforme aux normes de l'industrie. En raison des conditions extrêmes et de l'environnement auxquels ce fini est soumis (débris routiers, roches, sel et sable) derrière les véhicules motorisés et lors de l'utilisation sur les autoroutes, la peinture et le fini ne sont pas couverts par cette garantie.

ACCORD ÉCRIT PRÉALABLE ET RENVOI DU PRODUIT OU DES PIÈCES DÉFECTUEUSES REQUIS

Aucun remboursement ne sera accordé à un détaillant ou propriétaire pour des réparations effectuées sans l'accord écrit préalable de **Westbrook** toute pièce défectueuse doit être envoyée en port payé à **Westbrook** pour pouvoir prétendre à un remplacement ou un remboursement au titre de cette garantie limitée.

LIMITATION

La responsabilité de **Westbrook**. Dans le cadre de cette garantie limitée se limite à la réparation ou au remplacement de pièces à son usine, ou pour une déduction raisonnable, dans un autre endroit que **Westbrook** aura approuvé par écrit. Si ladite garantie prend fin parce que les diverses tentatives de réparation ne sont pas terminées dans un délai jugé raisonnable ou pour toute autre raison, les dommages seront limités.

Clauses de non-responsabilité

Cette garantie remplace expressément toute autre garantie non indiquée dans la présente qui, sans cette provision, pourrait survenir par application de la loi, dont toute garantie explicite effectuée en dehors de cette garantie limitée, toute garantie implicite de qualité marchande, toute garantie implicite d'aptitude à un usage particulier et toute action en justice pour rupture de contrat. Ces garanties sont expressément exclues et rejetées dans la présente. Si elles ne peuvent être rejetées, toutes les garanties implicites de qualité marchande et d'aptitude à un usage particulier sont expressément limitées à une période d'un (1) an, sauf indication contraire d'une loi en vigueur. **Westbrook** ne peut en aucun cas être tenue responsable par l'acheteur ou toute autre personne des dommages spéciaux, directs ou indirects résultant d'une rupture de garantie, d'une rupture de contrat, d'un délit civil ou autre, sauf indication contraire d'une loi en vigueur. Personne, y compris les concessionnaires agréés par **Westbrook**, n'est autorisé à apporter des garanties complémentaires ou supplémentaires pour le compte de westbrook systems. Les réparations autorisées ne prolongent pas la durée de cette garantie limitée. Cette garantie est non transférable. Au plus petit montant entre le coût des réparations nécessaires ou la diminution de la valeur marchande de la remorque due au manque de réparation.



Westbrook Greenhouse Systems Ltd.
P.O. Box 99
Grimsby, Ontario
L3M 4G1

www.westbrooktrailers.com